
 
 

ACTA JUNTA DE GOVERN LOCAL DE 

DATA  27  D’AGOST  DE 2014. 

 

PRESIDÈNCIA: 
Sr. Francesc X. Bellvehí Busquets 

 

REGIDORS: 
Sr. Manel Bastias Rosell 

Sra. Imma Gómez Pelegrin 

 

SECRETÀRIA: 
M.Teresa Cunillera i Girona. 

 

    A Viladrau, essent les tretze hores del vint-i-set d’agost dos mil catorze es 

constitueixen al saló d’actes de l’Ajuntament, els Regidors que es relacionen a 

l’encapçalament sota la presidència del Sr. Alcalde, assistits per la Secretària de la 

Corporació. Assisteixen d’oients els Regidors Srs. Gabriel Cantizano Baldó i Miriam 

Clopés Coll. 

 

1.- APROVACIÓ ACTA ANTERIOR.-  

 

En virtut del que estableix l’art. 36.1 del R.O.F.R.J. de les Corporacions Locals, aprovat 

per RD 2568/1986, de 28 de novembre, els reunits per unanimitat aproven l’acta de la 

Junta de Govern Local de data  18 d’agost de 2014.  
 

2.- ASSUMPTE I ACTIVITATS REGIDURIES 

 

Dipòsit d’aigua: 

El Sr.Alcalde informa de la reunió mantinguda amb l’empresa concessionària de 

l’aigua, Sorea, i amb l’empresa Liquats Vegetals, per tal d’analitzar les necessitats que 

hi ha d’ampliació del dipòsit de l’aigua i del seu finançament. Per part d’uns i altres es 

presentaran propostes per tal de poder prendre una decisió el més aviat possible, donada 

la urgència que hi ha de solucionar tant el tema del dipòsit com de la depuració. 

 

Escola Bressol: 

Per part de la Regidora d’ensenyament, s’expliquen les reunions mantingudes amb 

l’empresa que porta el servei de l’escola bressol i de les dificultat per a garantir el servei 

de menjador, donada la baixa d’alumnes en aquest inici de curs. Finalment s’ha arribat a 

un acord amb els pares que es comprometen a què cada dia hi hagi un mínim de tres 

alumnes a dinar, la qual cosa permetrà mantenir el servei. 

Els reunits acorden mantenir el servei d’escola bressol i menjador gestionat per 

l’empresa Vespella S.L. d’acord amb la proposta presentada en data 31/07/2014, 

 

 



Informe jurídic sobre diversos temes: 

El Sr. Alcalde comenta que per part de l’advocat, contractat per aquest Ajuntament, Sr. 

Morera, s’ha presentat un informe jurídic en relació a determinats expedients 

administratius, i sobre els aspectes de legalitat, oportunitat, possibles vies de 

rescabalament patrimonial o solució jurídica i, per últim, possibles responsabilitats a 

partir de les conclusions d’aquest informe, del qual se’n donarà compte al Ple, a més 

d’incoar els respectius expedients. 

 

I no havent-hi més assumptes per tractar, el Sr. Alcalde aixeca la sessió quan són les 

14,30 hores de la qual s’estén la present acta. Certifico. 
 

V. i P. 

L’ALCALDE 

 
 

 


